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Uw kenmerk -

Geachte heer, mevrouw. 

Op 6 november 2013 besprak u in uw verschillende raadscommissies de 
ontwerpbegroting 2014. Een aantal vragen die u ons die dag stelde hebben wij 
ter plekke niet kunnen beantwoorden. Wij hebben met u afgesproken deze 
alsnog te beantwoorden voor de raadsvergadering over de ontwerpbegroting 
op 13 november 2013. In deze brief treft u dan ook de antwoorden op 
betreffende openstaande vragen aan met daarbij een overzicht van onze 
toezeggingen. 

1. Reactie op openstaande vragen ochtend- en middagdeel 

PROGRAMMA 1 WERK EN INKOMEN - COMMISSIE W&I 

Kunt u een nadere onderbouwing geven van de taakstelling Werk & 
Participatie vanaf 2015 ter hoogte van 0,3 miljoen euro in 2015 en 1,2 
miljoen euro vanaf 2016? Hoe hard is deze taakstelling? En kan het college 
aangeven hoe ze denkt deze taakstelling te kunnen realiseren? 
Ons college heeft bimien alle domeinen extra taakstellingen opgenomen. 
Binnen het gepresenteerde meerjarenbeeld is deze taakstelling hard. In 2014 
werken wij de taakstelling voor 2015 en de jaren erna verder uit in 
bezuinigingsmaatregelen. Dit doen wij in afstemming met de uitwerking van 
de Houtskoolschets. Over de uitkomsten zullen we uw raad per brief 
informeren. 

Wat is de stand van zaken rond de samenvoeging iederz/Sozawe en wat zijn 
de risico's de komende tijd?(De heer Loopstra, PvdA) 
Wij verwijzen u naar het beleidsveld Samenvoeging Sozawe/iederz op pagina 
274 in de ontwerpbegroting 2014 voor de stand van zaken. De samenvoeging 
Sozawe/iederz heeft vorm gekregen door het benoemen van de drie 
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kwartiermakers. Op dit moment wordt dit verder uitgewerkt. Wat betreft de 
risico's heeft de accountant gewezen op het temgvalrisico bij reorganisaties. 
Het risico bestaat dat in een sterk veranderende omgeving en organisatie de 
bedrijfsvoering tijdelijk of op onderdelen kan temgvallen. Indien zich dit 
voordoet zullen we u hierover per brief informeren. 

Kan het college een overzicht geven welke externe trajecten worden ingezet 
en welke externe bureaus hierbij worden ingeschakeld? (De heer Loopstra, 
PvdA) 
De trend voor de dienstverlening in 2014 is dat wij meer zelf gaan doen en 
minder extem gaan inkopen. Zo zetten wij in 2014 in op: 
« publiek-private samenwerking (Randstad Baanbrekend) 
e uitstroombanen bij exteme partijen (o.a. Reco beveiliging) 
» exteme arbeidsontwikkelplekken voor klanten met een middelgrote 

afstand tot de arbeidsmarkt (o.a. WerkPro). 
© voor klanten met een relatief grote afstand tot de arbeidsmarkt hebben wij 

extem een aantal specifieke werk- en activeringsplekken (o.a. Museum 
technische Werken en WerkPro) 

a externe empowermentactiviteiten en taalondersteuning (Alfa-college). 

PROGRAMMA 2 ECONOMIE EN WERKGELEGENHEID -
COMMISSIE W&I 

Waar en wanneer zijn het Bestuur en de Raad van Advies van de Stichting 
OTP (Ondernemerstrefpunt) geinformeerd over het wegvallen van de 
gemeentelijke financiering met ingang van 2015? (Mevrouw Postma, 
GroenLinks) 
De financiering is meermalen aan de orde geweest in bestuursvergaderingen 
van Stichting OTP. Voor alle deelnemende partijen geldt namelijk dat er geen 
financiele afspraken vastliggen voor de periode na 2014. De bijdragen van de 
partijen werden en worden telkens opnieuw zeker gesteld. Het is bekend bij 
het bestuur dat er met ingang van 2015 geen middelen beschikbaar zijn voor 
het economisch programma van de gemeente. De onzekere financiering na 
2014 zet het voortbestaan van Stichting OTP stevig onder druk. 

Wil het college de Innovatienota (2013) inderdaad evalueren in 2014; kan dat 
niet een jaar later? (De heer Dijk, SP) 
Bij nader inzien stelt ons college voor het thema 'innovatie' te plaatsen in het 
licht van het nieuwe economische beleid en samen met uw raad en 
stakeholders te bezien welke wijzigingen of accentverschuivingen daarbij 
aangebracht moeten worden. De evaluatie zal daarmee later plaatsvinden dan 
in 2014. We passen hier de tekst van de begroting op aan. 
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PROGRAMMA 5 SPORT EN BEWEGEN - COMMISSIE O&W 

Wij ontvingen een brief van zwemvereniging 'de Zwemvogels'. Zij mogen 
tijdens de kleine vakanties, alleen nog tegen recreatieve prijzen gebruik 
maken van de zwembaden. Graag een reactie van uw college op deze brief. 
(De heer Verhoef, ChristenUnie) 
We zullen contact opnemen met de zwemvereniging en zullen u zo spoedig 
mogelijk in uw commissie Onderwijs en Welzijn informeren over de 
uitkomsten van het gesprek. 

PROGRAMMA 6 CULTUUR - COMMISSIE O&W 

Kunt u aangeven wat de stand van zaken is rond het Wall House (dit werd in 
de begroting gemist) (Mevrouw Dekker, PvdA) 
Als eigenaar zijn we verantwoordelijk voor het onderhoud aan het Wall 
House. Hiervoor hebben wij jaarlijks 23 duizend euro gereserveerd. 
Daamaast is in 2013 en 2014 30 duizend euro per jaar beschikbaar voor huur 
en organisatie. De huidige gebruiker Stichting Wall House kan dit bedrag op 
jaarbasis aanvragen. In 2013 hebben wij de Stichting dit bedrag toegekend, 
voor 2014 beoordelen wij opnieuw of de stichting dit bedrag krijgt, op basis 
van samenwerking met andere partijen in de culturele keten op het gebied van 
marketing en educatieactiviteiten. Een keuze voor eventuele verkoop van het 
pand aan een particuliere partij, of behoud voor de publieke sector is op dit 
moment niet actueel. Besluitvorming hierover zal in 2014 plaats moeten 
vinden. 

PROGRAMMA 7 VERKEER - COMMISSIE B&V 
In het kader van fietsparkeren stationsgebied werd een jaar geleden 
gesproken over het Professor H. C. van Hallpad. Hier zouden aanpassingen 
gedaan worden t.b.v. fietsparkeren. Hoe staat het hier mee? (De heer Dijk, 
SP) 

Vanuit de toegekende rijkssubsidie 'Beter Benutten' is budget beschikbaar 
voor fietsparkeren. Dit budget besteden we in 2014 aan de realisatie van 
fietsparkeerplekken bij P&R locaties en het hoofdstation, waarbij het 
hoofdstation prioriteit heeft. Op het hoofdstation voegen we 1000 
stallingsplekken toe, waaronder ongeveer 250 plaatsen langs het Professor 
H.C. van Hallpad. De planning is deze fietsstallingen voor de zomer van 2014 
gereed te hebben in verband met de piek in het stallingsgebruik in September 
door de nieuwe toestroom van studenten. 
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PROGRAMMA 10 VEILIGHEID - COMMISSIE F&V 
Wat betekent de bezuiniging op comeratoezicht en wanneer ontvangen wij het 
beloofde onderzoek naar de effectiviteit van cameratoezicht in geval van 
drugsoverlast? (Mevrouw Van Gijlswijk, SP) 
Het uitkijken van camerabeelden in het uitgaansgebied is een cmciaal 
onderdeel van de integrale aanpak van uitgaansgeweld. In 2011 is het 
cameratoezicht voor vijf jaar verlengd. Wij hebben het uitkijken van de 
camerabeelden, door het inschakelen van het Noordelijk Centmm voor 
lnnovatief Cameratoezicht (NCIC), anders georganiseerd. Hiermee realiseren 
we een kostenbesparing. Op basis hiervan stellen wij u voor het budget voor 
cameratoezicht te verlagen met 30 duizend euro. 

Momenteel onderzoeken wij de toepassing van cameratoezicht in geval van 
drugsoverlast. In december 2013 willen wij het onderzoek en het daaraan 
gekoppelde voorstel met u bespreken in uw commissie Financien en 
Veiligheid. 

Wat betekent concreet de bezuiniging op het FC Groningen 
supportersproject?(Mevrouw Van Gijlswijk, SP) 
Door het supportersproject is een (relatief grote) groep relschoppers in beeld: 
zowel de supporters die voor en na de wedstrijden van FC Groningen als op 
andere plekken in de stad de openbare orde verstoren. Sinds de start van het 
project is de inzet van politie en mobiele eenheid gedaald en zijn er minder 
vemielingen. Het project valt onder de generieke korting van 10% op 
maatschappelijke instellingen. De uitvoerder heeft aangegeven uit de voeten 
te kunnen met het beschikbare budget. Mocht hier toch een knelpunt ontstaan, 
dan worden wij vroegtijdig in kennis gesteld en hebben we de mogelijkheid te 
anticiperen. 

Zijn de bezuinigingen op veiligheidsgelden eenmalig? (De heer Gijsbertsen, 
GroenLinks) 
Ons college stelt voor in 2014 een besparing van 612 duizend euro door te 
voeren. Een gedeelte van deze besparing loopt door in 2015. Het gaat om een 
bedrag van 158 duizend euro stmctureel (zie bezuinigingsvoorstellen 30 en 
69, bijlage II aanbiedingsbrief ontwerpbegroting 2014). 

2. Overzicht toezeggingen 6-10-2013 (OF LTA) 

Programma 1 Werk en inkomen 
• Wij plaatsen het onderwerp schuldhulpverlening op de Lange Termijn 

Agenda van uw raad. Wij willen dit in het eerste kwartaal 2014 met u 
bespreken en daarbij aanhaken bij de discussie over extra rijksmiddelen 
armoedebeleid. 

• Wij geven u de exacte cijfers over de afhandelingstermijnen van de 
aanvragen voor een bijstandsuitkering. In de begroting is alleen een 
doelstelling opgenomen ten aanzien van het aantal afgehandelde 
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uitkeringen binnen 8 weken, namelijk 100%. De afhandelingstermijnen 
voor uitkerlngsaanvragen blijven zich elk kwartaal verbeteren. Over heel 
2012 was het aantal afgehandelde uitkeringen binnen 8 weken 89%. In 
het tweede kwartaal van 2013 was het percentage gestegen naar 91%. 
Het derde kwartaal zitten we op een score van 93% afgehandelde 
uitkerlngsaanvragen binnen 8 weken. Kijken we alleen naar de maand 
oktober dan scoren we zelfs 98%. Als we kijken naar de 
afhandelingstermijn binnen de eerste 4 weken, dan is het 
afhandelingspercentage gestegen van 47% over heel 2012 naar 52% over 
het 2e kwartaal 2013. Kijken we alleen naar het laatste kwartaal van 
2013 dan is het percentage zelfs verder gestegen naar 81 %. 

Programma 2 Economie en werkgelegenheid 
® Ons college zal zich inspannen om het MBO en VMBO beter te betrekken 

bij het Akkoord van Groningen om zo de aansluiting onderwijs en 
arbeidsmarkt te verbeteren. Wij betrekken dit onderwerp bij de vorming 
van het nieuwe Akkoord van Groningen 3.0 

Programma 3 Jeugd en onderwijs 
© We hebben ons voorgenomen in febmari 2014 samen met het Alfa-

college een tweede bij eenkomst over het onderwijspact te organiseren. 
Ter voorbereiding zullen wij uw raad nog om input vragen. 

o Wij informeren u volgende week over de gevolgen van de bezuinigingen 
op de kinder- enjeugdactiviteiten. U ontvangt gelijktijdig met 
voorliggende brief een brief over de nieuwe aanpak van het kinder- en 
jeugd- en jongerenwerk. 

e Wij nemen binnenkort een besluit om mee te doen met een landelijk 
convenant overgewicht. U ontvangt hierover van ons een brief. 

Programma 5 Sport en bewegen 
® Wij vinden het een goede suggestie om meer aandacht te besteden aan 

gehandicaptensport. Wij zoeken naar de mogelijkheden om de 
combinatiefuncties daar meer voor in te zetten. We komen daar binnen 
twee maanden op terug. 

Programma 6 Cultuur 
• Wij komen temg op uw suggestie om een museumvisie op te stellen. Wij 

stellen voor eerst de uitkomsten van de visitatie af te wachten. 
e Wij informeren uw raad over mogelijke altematieven voor financiering 

van Kunst op straat na het wegvallen van de ISV-bijdrage. Na 2014 is het 
ISVgeen dekkingsbron meer voor de stimuleringsbijdrage die jaarlijks 
beschikbaar is voor Kunst op Straat. In de huidige ISV-periode is jaarlijks 
165 duizend euro beschikbaar voor dit doel. Wij kunnen ons voorstellen 
dat Kunst op Straat projecten vanaf 2015 gefinancierd worden vanuit 
bijdragen van derden (ontwikkelaars, woningbouwcorporaties), 
reserveringen in grote investeringsprojecten (zoals Grote Markt 
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Oostzijde/Forum en de Aanpak Ring Zuid) en het gemeentelijke 
cofinancieringsfonds. We laten de keuzes daarin over aan het nieuwe 
college. Onze begroting laat op dit moment geen ruimte voor een 
structurele bijdrage. 

Programma 8 Wonen 
• Wij informeren u binnenkort verder over startersleningen. In onze brief 

'Financiering startersleningen 2014' gaan wij nader in op de constructie 
waarmee we de uitgifte van startersleningen kunnen continueren. Deze 
brief bieden wij u in december aan. 

• Wij passen het jaartal in de tekst van de begroting met betrekking tot de 
start van de ontwikkeling van het Suikerunieterrein aan. Dit moet zijn 
vanaf 2025 (i.p.v. 2035). 

• Wij gaan de situatie op het kermisexploitantenterrein (Helper Westsingel) 
ter plekke bekijken, de problemen in kaart brengen en u over de 
uitkomsten informeren. Op 19 november staat een gesprek gepland met 
de voorzitter van de bewonersvereniging. Daarna informeren wij u over 
de uitkomsten in uw commissie Ruimte en Wonen. 

Paragraaf 1 Stadsdelen 
• Wij gaan onderzoeken of we de zichtbaarheid van vergunningaanvragen 

kuimen verbeteren door ze te ook te plaatsen op de wijkpagina's 
(www.gemeente.groningen/mijnwiikX Wij informeren u zo spoedig 
mogelijk over de uitkomsten in uw commissie Ruimte en Wonen. 

Paragraaf 7 Grondbeleid 
« In het kader van het bouwoffensief onderzoeken wij op dit moment een 

aantal mogelijkheden tot het stimuleren van locatieontwikkelingen en 
investeringen. Begin volgendjaar willen wij de uitkomsten van die 
verkenning graag met u bespreken als onderdeel van de evaluatie van het 
bouwoffensief in uw commissie Ruimte en Wonen. 

Avonddeel begrotingscommissies, commissie F«&V 
• Wij geven u een overzicht van de financiele en personele consequenties 

zodra er een akkoord is tussen bonden en gemeente over het Sociaal 
Statuut. 

• Wij actualiseren de brief over de kosten van kwijtschelding die u van ons 
dit voorjaar ontving en sturen deze aan u toe voor de behandeling van de 
ontwerpbegroting 2014 in uw raad. In bijlage 1 treft u een actualisatie 
van deze cijfers aan. 

• Wij informeren u voor de behandeling van de ontwerpbegroting in uw 
raad nader over welke evenementen wij nog subsidieren in 2014 (o.a. 
vanuit G-kracht). In 2014 subsidieren we drie evenementen vanuit G-
kracht: Eurosonic/Noorderslag, de 4Mijl en het 400jarig bestaan van de 
Rijksuniversiteit Groningen. Voor deze evenementen wordt ook 
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bijgedragen vanuit Sport, het evenementenprogramma binnenstad en het 
Akkoord van Groningen. 
Daarnaast is er voor de uitvoering van het evenementenprogramma 
binnenstad 125 duizend euro beschikbaar vanuit de extra 
beleidsmiddelen. Hieruit subsidieren wij terugkerende evenementen. In 
het afgelopen jaar ontvingen o.a. Winterwelvaart, de 
winterprogrammering in de binnenstad (ijsbaan), theater op straat op 
koopzondagen en de Groninger Modeparade een bijdrage. Daarnaast 
dragen wij vanuit het cultuurbudget bij aan Swingin' Groningen, 
volksfeesten en Euro sonic Air. 
Wij passen zonodig ons voorstel Belastingtarieven 2014 aan naar 
aanleiding van de ontvangen brief van het Fonds Ondememend 
Groningen. U ontvangt gelijktijdig met voorliggende brief een gewijzigd 
raadsvoorstel Belastingtarieven 2014. 
Wij kijken of wij anders kunnen omgaan met bijkomende kosten (5 euro 
bij contante betaling) bij aanvraag van een nieuwe huisvuilpas na verlies 
ervan. Wij hebben een aangepast voorstel opgenomen in het gewijzigd 
raadsvoorstel Belastingtarieven 2014 dat u gelijktijdig met voorliggende 
brief ontvangt. 

Met vriendelijke groet, 
^eester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester, 
dr. R.L. (Ruud) Vreeman 

de secretaris, 
drs. M.A. (Maarten) Ruys 
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Bijlage 1 - Kwijtschelding 2013 

In april hebben wij u gegevens verstrekt over kwijtschelding van de 
gemeentelijke belastingen in 2012 (beantwoording vragen GroenLinks van 23 
april 2013). Hieronder zijn de gegevens voor 2013 weergegeven: 

In 2013 hebben 5.000 huishoudens volledige kwijtschelding* gehad. Het 
bedrag van de volledige kwijtschelding bedroeg € 1.400.000,--. 
Het aantal huishoudens met gedeeltelijke kwijtschelding** was dit jaar 6.800 
en het bedrag van de gedeeltelijke kwijtschelding was € 1.050.000,--. 
In totaal is er in 2013 voor € 2.450.000 kwijtschelding verleend. 

* Huishoudens met een langdurigheidstoeslag en huishoudens die vijf 
jaar oflanger achtereen gedeeltelijke kwijtschelding hebben gehad, 
hebben recht op volledige kwijtschelding. 

* * Alle andere huishoudens op minimumniveau hebben recht op 
gedeeltelijke kwijtschelding. 

Wat zijn de financiele gevolgen van een verruiming van de 
kwijtscheldingsregeling door volledige kwijtschelding te verlenen aan 
huishoudens die drie (i.p.v. vijf) jaar gedeeltelijke kwijtschelding hebben 
gehad? 
Deze vermiming zou gelden voor 2.500 huishoudens. Het verlenen van 
volledige kwijtschelding aan deze groep huishoudens zou ca. € 300.000 aan 
opbrengst kosten. 

Wat zijn de financiele gevolgen van een verruiming van de 
kwijtscheldingsregeling door volledige kwijtschelding te verlenen aan 
huishoudens die vier (i.p.v. vijf) jaar gedeeltelijke kwijtschelding hebben 
gehad? 
Deze vermiming zou gelden voor 1.200 huishoudens. Het verlenen van 
volledige kwijtschelding aan deze groep huishoudens zou ca. € 150.000 aan 
opbrengst kosten. 


